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Referat faglig råd for teknologi- og industrifag  

Dato: 07.11.2023 
Sted:  Teams 
Tid:  09:00 – 12:00 

   

Til stede 
Kristian Ilner 
Cathrine Ulvøy 
Kim Tomas Klevengen 
Gunnar Amland 
Håvard Bovim Galtestad  
Bendik Flomstad 
Tone Kjersti Belsby 
Hans Petter Bøe Rebo 
Vidar Strande 
Benedikte Abrahamsen 
Evelyn Blom-Dahl 
Jone Klingsheim 
Ellen Møller 
Erik Lysenstøen 
Sissel Brusegård 
Jan Erik Rismyhr 
Emma-Katrin Vanderloock Kleven 
 
 

Fra Utdanningsdirektoratet 
Carine Gronholz 
Veronica Teig 
Marianne Farstad-Jensen – sak 46 og 47 
Ingvil Urdal – sak 46 
Ole Christian Norum – O-sak 52 (status 
søknad fra vg1 studiespesialiserende til 
vg2 kjemiprosess- og laboratoriefag) 
 
Forfall 
Liv Bertelsen – Utdanningsforbundet 
Kristina Rabe – KS (vara til stede) 
Carl Fredrik Nordstrand – Observatør 
Forsvaret 
 

Representerer 
Fellesforbundet 
Fellesforbundet 
Industri Energi 
Norsk Sjømannsforbund 
Yrkestrafikkforbundet 
Fagforbundet 
Norsk Industri 
Norsk Industri 
Norges Bilbransjeforbund 
Offshore Norge 
NHO Sjøfart 
Norges Lastebileier-Forbund 
Skolenes Landsforbund 
Utdanningsforbundet 
KS 
KS  
Elevorganisasjonen 
 
 

  

    
Forkortelser:  
Beslutningssak: (B) | Drøftingssak: (D) | Orienteringssak: (O) 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
Saksbehandler:  
Carine Gronholz 
carine.gronholz@udir.no  
 
 
 

 
 
 
 
Dato:  
29.11.2023 
 
Referanse: 
2023/257 
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45-2023   
Godkjenning av innkalling og dagsorden (B) 
 
Vedtak:  
Innkalling og dagsorden ble godkjent.     
 

46-2023 
Små lærefag i videregående opplæring – utfordringer og muligheter for å organisere dem som  
fagskoletilbud (D) 
Kunnskapsdepartementet har gitt et felles oppdrag til HK-dir og Udir om å kartlegge utfordringer ved små fag i 
tilbudsstrukturen i videregående opplæring, som primært har voksne søkere, og vurdere muligheten for at noen av 
fagene kan organiseres som fagskoletilbud (oppdrag 2023-020).    
   
Oppdraget er en del av oppfølgingen knyttet til Meld. St. 21 (2020–2021) Fullføringsreformen: Regjeringen vil gå 
gjennom organiseringen og plasseringen av små lærefag i tilbudsstrukturen, og vurdere om enkelte små lærefag bør 
tilbys som fagskoleutdanning eller opplæring spesielt organisert for voksne. I tillegg har Udir og HK-dir avklart med 
KD at kartleggingen skal inkludere små fag som ikke har overvekt av voksne søkere. Bakgrunn for oppdraget er at 
KD har behov for et bedre kunnskapsgrunnlag om de små fagene kan organiseres best mulig for å ivareta 
nødvendig kompetanse for arbeidslivet. 
 
Bestilling, del 1   
Med utgangspunkt i fremstillingene i saksdokumentet, og fagene som er trukket frem i statistikken for deres 
utdanningsprogram, ønsker vi innspill på følgende spørsmål:   
   

1. Hva kan være årsakene til at små fag i deres utdanningsprogram er små? (f.eks. rekrutteringsbehov, små 
bransjer med begrenset rekrutteringsbehov, verdsetting av faget i arbeidslivet, opplæringsmodell, tilgang 
på læreplasser, ev. andre forhold?)     

2. Er det noen av fagene som ikke matcher rekrutteringen og kompetansen man har behov for i lys av 
bransjen, arbeidslivet eller nasjonale behov og hensyn?   

3. I de små fagene hvor en hovedvekt av søkerne er voksne: Hva kan være årsakene til det?      
4. Er noen av utfordringene i små fag som dere tidligere har gitt innspill på (i 2016 og 2020) fortsatt 

gjeldende? Beskriv hvilke.    
5. Kjenner dere til dokumentasjon (forskning, utredninger, rapporter el.) som kan opplyse 

spørsmålene/oppdraget?   
     
Marianne Farstad Jensen og Ingvil Urdal presenterer saken. I første omgang skal rådene vurdere om det er noe som 
gjør at disse fagene kunne vært større, dersom xy. 
 
Påfølgende diskusjon og innspill fra rådet i korte trekk: 
 
- fagene har ulik historikk, f.eks. bilpleiefaget er et forholdvis nytt lærefag som har stort potensial til å bli større enn 
det er per dags dato 
- trikotasje er omgjort til ett av 5 fordypningsområder i industritekstilfaget 
- det er utfordrende å kategorisere mange fag basert på størrelse og elevtall. Det er ganske mange årsaker til at 
fagene er små ut fra den sorteringen – f.eks. attraktivitet eller etterspurt kompetanse, men hvor det mangler 
læreplasser. Vi må også være oss bevisst at vi står i et knekkpunkt i demografien (færre unge); ergo lar det seg ikke 
rangere ut fra hvor mange som tar en utdanning eller ikke 
- noen fag som er såkalte voksenfag pga. mangel på attraktivitet blant unge (mindre relevant å løfte til fagskole-nivå). 
Heller se på fag som skiller seg ut faglig (nisje, spesialfelt)  
 
Vedtak:  
FRTEK opprettet en arbeidsgruppe som får fullmakt til å svare ut oppdraget på vegne av rådet innen fristen.  
Arbeidsgruppen består av Kristian Ilner (Fellesforbundet) Tone Belsby (Norsk Industri), Evelyn Blom-Dahl (NHO  
Sjøfart), Bendik Flomstad (Fagforbundet)og Cathrine Ulvøy/Kai Johansen (Fellesforbundet). 
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47-2023 
Prioritering for utvikling av læremidler innenfor smale fagområder 2024 – bestilling til faglige råd (B) 
Hvert år blir det bevilget tilskudd til å utvikle læremidler til fag/fagområder som ikke har et markedsgrunnlag 
innenfor fire kategorier: smale fagområder, særskilt tilrettelagte læremidler, læremidler for minoritetsspråklige 
elever og parallellutgaver. Fag med færre enn 3000 elever i årskullet er ansett å ikke ha muligheter for tilstrekkelig 
inntjening ved kommersielt salg av læremidler1.  
  
I denne bestillingen bes rådene komme med forslag til fag/fagområder som rådene ønsker skal prioriteres i 2024-
utlysningen for utvikling av læremidler til smale fagområder. Utlysningen kunngjøres på Udir.no og 
læremiddelutviklere kan søke midler innenfor de fagene som Udir har lagt i prioriteringslisten i utlysningen.   
   
Prioriteringer for kommende år  
For å sikre mest mulig forutsigbare rammevilkår for læremiddelutviklingen, har Udir laget en foreløpig 
prioriteringsliste for 2024 ut fra rådenes innspill til prioritering. I tillegg vil prioriterte fag som ikke fikk 
søknader/prosjekter i 2023 fortsatt stå på lista. De fag/fagområder som har stått på prioriteringslisten, men som 
ingen læremiddelutviklere har levert søknad om tilskudd til, tas ut av prioritering for 2024-25.   
 
Kriterier for prioritering  
For å få til en prioriteringsliste med ytterligere redusert antall fag/fagområder, må vi støtte oss til noen utvalgte 
kriterier som kan vektes mot hverandre. Vi tar utgangspunkt i følgende kriterier, som kan vektes mot hverandre på 
ulike måter:    

• Helt nye fag og fagområder etter innføringen av LK20  

• Fag og fagområder med større strukturelle eller faglige endringer etter innføringen av LK20. For 
yrkesfagene prioriteres vg2- og vg3-løp i skole.  

• Fag og fagområder med flere elever prioriteres foran de med færre  
  
Udir har hatt dialog med læremiddelutviklere om kriteriene for prioritering, og deres tilbakemelding er at de støtter 
de kriteriene som foreligger. Vi gjør imidlertid oppmerksom på at usikkerhet omkring bruk og tilgang til læremidler 
for vg3 opplæring i bedrift gjør at disse ikke er med på prioriteringslisten for 2024. 
  
Bestilling til faglige råd  
I arbeidet med utlysningen for 2024 ønsker direktoratet innspill fra de faglige rådene med utgangspunkt i den 
prioriteringen hvert faglig råd gjorde for utlysningen i 2023, og «ventelisten» for 2025 og 2026.    
  
De faglige rådene bes gå gjennom prioriteringene for sitt utdanningsprogram og vurdere:  

• Er det fag/fagområder som bør prioriteres høyere/lavere på listen?  

• Er det noen fag/fagområder som bør tas ut eller legges til prioriteringslisten? (Minner om at vg3 
opplæring i bedrift ikke skal med på prioriteringslisten)  

 Gi en kort begrunnelse for eventuelle endringer.   
  
Marianne Farstad Jensen (Udir) la frem saken. Noen stikkord fra innlegget: Potten er ikke stor nok til å dekke alle 
(gode) søknader. Listen bør derfor kortes noe ned, slik at det blir tydeligere hva forlag og evt. andre aktører kan søke 
på. Lovverket har begrensinger på vg3-læremidler da fylkeskommunen ikke har plikt til å gi gratis læremidler til vg3 i 
bedrift. Derfor tas vg3 ut av årets utlysning, men det pågår prosesser på dette i Udir, der vi ønsker vurdering for 
behovet for læremidler i bedrift.  
 
Påfølgende diskusjon og innspill fra rådet i korte trekk: 
 
- Spørsmål fra rådet om man har gjort feil i tidligere år med tanke på vg3-læremidler (ref. at fylkeskommunen ikke har 
plikt til å gi gratis læremidler til vg3 i bedrift).  
- Svar fra Udir om at dette har vært en inkurie fra Udirs side. Tilleggsinfo om at læremidler til voksen-kandidater 
dekkes. Viktig å spille inn rådets mening når forskriften til Opplæringslova kommer på høring. 
- Oppfordring fra Udir til rådet: Viktig å være «på ballen» og ta kontakt med forlag og andre aktører når utlysningen er 
ute. 
- Stort behov for læremidler i bedriftsopplæringen  
- Innspill fra Udir: Ofte er det de fagene som har flest elever som blir prioritert 
- Spørsmål fra rådet vdr. de tverrgående temaene i læreplanene – om det også kan utvikles egne læremidler til disse. 
Svar fra Udir: Kjenner ikke til det. Samtidig skal de tverrgående temaene gå inn i/knyttes til de enkelte fagene.  
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Rådet diskuterte ulike fag og fagområder som burde prioriteres. Følgende fag var oppe til diskusjon: vg2 
arbeidsteknikk, vg2 brønnoperasjoner, vg3 vaskerifaget, vg2 børsemaker, vg2 industriteknologi (blant annet pga. 
vg3 gjenvinningsfaget).  
 
Rådet mener at følgende fagområder er godt dekket med læremidler: vg2 kjæretøy og vg2 transport og logistikk.  
 
Vedtak:  
AU-FRTEK lager forslag til prioritering av fagområder med begrunnelse på bakgrunn av diskusjonen i rådsmøtet. 
Forslaget sendes på høring til hele rådet, før endelig prioritering sendes til Udir innen fristen.  
    

48-2023 
Utviklingsredegjørelsen: Arbeidsgrupper og plan for arbeidet (B) 
Arbeidsutvalget har satt opp forslag til arbeidsgrupper for arbeidet med utviklingsredegjørelsene. Hver 
arbeidsgruppe har en hovedansvarlig for fremdrift. Det er åpent for å legge til flere grupper eller endre på 
arbeidsgruppene underveis i arbeidet. For arbeidet er det opprettet en egen mappe på FRTEKs sharepoint-område. 
Hver arbeidsgruppe har en egen mappe. I mappen er det lagret et leveransedokument per arbeidsgruppe som 
inneholder problemstillingene som skal besvares.  
 
For å få god oversikt over arbeidet har vi også opprettet en plan med oversikt over arbeidsgrupper, viktige 
utviklingstrekk og temaer, kommende dialogmøter og oppgaver til arbeidsgruppene.  
 
Carine Gronholz (Udir) presenterte de foreslåtte arbeidsgruppene. AU-FRTEK foreslår at samtlige arbeidsgrupper 
har et første planleggingsmøte før neste rådsmøte den 7. desember. Vi håper å kunne sette av mesteparten av 
rådsmøtet 7. desember til å jobbe med utviklingsredegjørelsen.  
 
Vedtak:  
Første rådsmøte i 2024 kombineres med en workshop for å jobbe med utviklingsredegjørelsene. Forslag til dato: 
mandag 23. til tirsdag 24. januar. 

 
49-2023 
Søknad om fylkesbesøk i 2024 (D) 
De faglige rådene kan søke Utdanningsdirektoratet om å gjennomføre et fylkesbesøk i året. Hensikten med 
fylkesbesøk er å skape en dialog mellom rådene og fylkeskommunene, bransjer/sektorer og skoler om utfordringer 
i utdanningsprogrammet.  
 
Arbeidsutvalget foreslår å søke Udir om å gjennomføre et fylkesbesøk i 2024 og ønsker en første sondering av 
interessen, viktige temaer, aktuelle regioner og egnet tidspunkt. Det er ønskelig at fylkesbesøk knyttes opp mot 
konkrete oppdrag.  
 
AU-FRTEK foreslo Norland fylke med Mo i Rana og industriparken der som viktig kompetansemiljø.  
 
Vedtak:  
Rådet støtter at AU-FRTEK starter med en søknad til Udir om fylkesbesøk til Norland i september 2024. Andre 
ressurspersoner kan kobles på søknaden ved behov.  

 
50-2023 
Forslag til endringer i læreplanen for vg3 bilpleiefaget (B) 
Utdanningsdirektoratet mottok 17.10.2023 forslag til endringer i læreplanen for vg3 bilpleiefaget fra Bilbransjens 
Opplæringskontor Sør. Forslag til endringer med begrunnelse går fram av tabellen under.  
  
Behovet for å endre det faglige innholdet i læreplaner kan være at arbeidslivet har utviklet seg i en retning som gjør 
at læreplanene ikke lenger møter kompetansebehovet. Andre grunner kan være at innholdet i læreplanene gjør det 
vanskelig å gi en tilfredsstillende opplæring. Forslagstiller sier at endringsforslagene vil gjøre dert enklere for 
bedriftene å gi en tilfredsstillende opplæring da kravene til kompetanse blir tydeligere fremstilt.  
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  Gjeldende læreplan  Forslag til endring  Begrunnelse  

1.   gjere greie for lakkoppbygging på 
ulike overflater og identifisere ulike 
typar overflatedefektar, velje 
reparasjonsmetodar og utbetre 
småskadar på lakk, interiør og 
eksteriør.   

gjere greie for lakkoppbygging på 
ulike overflater og identifisere 
ulike typar overflatedefektar.   
  
utføre småskadereparasjon av 
skadet overflate på lakk, påføre 
fyllmaterialer og utføre 
lakkutbetring.   

Reparasjon av interiør er mer 
rettet mot spesialverksteder for 
interiør enn mote et 
bilpleieverksted. Forslagstiller 
anslår at det er ca. 5% av alle 
bilpleieverksteder som gjør 
denne type reparasjoner.   

3.  utbetre mindre glasskadar på 
køyretøy  
  

vurdere og reparere ulike skadar 
på glass, utbetre steinskottskadar 
på køyretøyets frontglass.  
  

Forslagstiller sier at 
kompetansemålet blir lettere å 
tolke og vil bidra til at bedrifter 
kan gi en mer ensartet 
opplæring  

  
Vi ber FRTEK ta stilling til endringsforslagene før de sendes på en seks ukers offentlig høring. 
 
Vidar Strande (Norges Bilbransjeforbund) orienterte om og utdypet saken, og anbefalte at rådet støtter opp om 
endringsforslagene. Påfølgende kort runde med korte avklaringer. Samtlige stilte seg bak endringsforslagene.  
 
Vedtak: 
FRTEK støtter de foreslåtte endringene og ser seg enig i begrunnelsen forslagstiller kommer med. Reparasjon av 
interiør er ikke noe som skjer i praksis hos de bedriftene som tilbyr bilpleie. Slike reparasjoner utføres stort sett hos 
andre aktører med spisskompetanse på dette.   
  
Det foreslåtte kompetansemålet om steinsprutskader også er mye mer presist enn dagens kompetansemål, som 
inneholder begrepet glasskader. Steinsprutskader er svært små i forhold til en ordentlig sprekk i glasset. Ved 
sprekk i glasset er det andre aktører som utbedrer det og/eller bytter ut glass.   
  
FRTEK anbefaler at de foreslåtte endringene sendes ut på høring.   

 
51-2023 
Forslag om strukturendring BA og TEK – Oppdrag fra Udir (D) 
Utdanningsdirektoratet har mottatt forslag om kryssløp fra vg1 teknologi- og industrifag til vg2 klima, energi og 
miljøteknikk og vg2 overflateteknikk. Forslagstillerne er fra Ytre Sunnhordaland opplæringskontor.  
  
Forslagstiller ønsker å:   

• styrke mulighetene for økt kompetanse i bedriftene i regionen knyttet til isolatørfaget og 
industrimalerfaget  

• at utdanningstilbudene vg2 klima, energi og miljøteknikk og vg2 overflateteknikk blir mindre sårbare med 
henblikk på opprettholdelse av klasser 

   
Forslagstiller har vært i kontakt med Bodø videregående skole, Stord videregående skole, Aker Solutions på Stord, 
Leirvik AS, Oma baatbyggeri AS og Fitjar mekaniske verksted for å få innspill til endringsforslaget.  
  

1. Det er behov for isolatører og industrimalere på Stord. Aker Solutions er fremhevet som nøkkelbedrift i 
regionen.  

2. Isolatørfaget og industrimalerfaget ligger i utdanningsprogrammet for bygg- og anleggsteknikk.   
3. Forslagstiller ønsker å rekruttere fra vg1 teknologi- og industrifag, da disse elevene i større grad enn elever 

fra bygg- og anleggsteknikk, har industrien som foretrukket karrierevei.  
4. Etter at rørleggerfaget ble tatt ut av vg2 klima, energi og miljøteknikk er rekrutteringsgrunnlaget lite (se 

vedlegg)  
5. Elever og bedrifter tar ofte feil av hvilken kompetanse som ligger bak de to fagbrevene; industriell 

overflatebehandling og industrimaler.  
 

Spørsmål til faglig råd  
Vi ber rådet ta stilling til og begrunne følgende spørsmål:  
  
Hvilke tiltak kan dekke behovet til forslagstiller, og hva kan konsekvensene av ulike tiltak være?  
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• Kryssløp? 

• Fordypningsområder i læreplanene?   

• Flytting av fag og/eller programområder?  

• Sammenslåing av fag?  

• Nedlegging av fag?  

• Kommunikasjonsarbeid lokalt?  

• Veiledningsmateriell?  

• Andre tiltak?  
 
I etterkant av rådsmøtet 25.09. har rådets leder og nestleder, samt fagansvarlig gjennomført møte med leder og 
fagansvarlig i faglig råd for bygg- og anleggsteknikk (FRBA) den 04.10.2023. Dette fordi saken berører begge de 
faglige rådene. Til møtet var også Ytre Sunnhordaland opplæringskontor invitert, siden forslaget er innsendt fra 
dem. De var invitert for å svare på spørsmål fra FRBA og FRTEK. 
 
Kristian Ilner gjorde rede for saken på møtet.  
 
Påfølgende diskusjon og innspill fra rådet i korte trekk: 
 
- FRTEKs prinsipielle holdning er at det er positivt med kryssløp da det sikrer mobilitet og fleksibilitet for 
elevene/lærlingene, samt større rekrutteringsgrunnlag for bedrifter med et udekket kompetansebehov 
- det er faglig overlapp mellom vg1 TEK, vg2 klima, energi og miljøteknikk og vg2 overflateteknikk på samme måte 
som at industriell overflatebehandling (som ligger under TEK) er nært beslektet med fagområder under bygg- og 
anleggsteknikk (BA). Det er blant annet beskrevet en del rundt dette i rådets utviklingsredegjørelse fra 2016.   
- FRTEK mener de andre spørsmålene vdr. mulige andre tiltak som fordypninger, sammenslåing av fag osv. er en 
større prosess å vurdere, som det er for omfattende å gå nærmere inn i på dette stadiet. Dette kan rådet ta inn i 
arbeidet med utviklingsredegjørelsen 
- ISO-fagene har utfordringer med rekrutering (fag som ikke er populære blant unge) og bransjen er preget av mye 
innleie og utenlandsk arbeidskraft. Muligheten for å krysse kan øke andelen ordinære lærlinger til fagene.    
- Det er viktig at ISO-fagene ses i sammenheng. Hvis man ikke får til dynamikken mellom fagene, lider de av at de er 
i hvert sitt utdanningsprogram.  
 
Vedtak: 
AU-FRTEK får fullmakt til å svare ut bestillingen på bakgrunn av diskusjonen i rådet.  
 

52-2023 
Orienteringer (O) 
 

Status på endringsforslag innen teknologi- og industrifag 
 

Sykkelmekanikerfaget 
Kunnskapsdepartementet har godkjent opprettelse av vg3 sykkelmekanikerfaget. 
Fastsettingsmøtet ble avholdt 31. oktober 2023.  

 
Gjenvinningsfaget 
Det avholdes et dialogmøte den 15. november 2023.  
 
Kryssløp fra vg1 studiespesialiserende til vg2 kjemiprosess- og laboratoriefag 
Saksbehandler Ole Christian Norum presenterer Udirs status for utredningen. 
 
Kran- og løfteoperasjonsfaget: Oppsummering av høringen av endringsforslag  
Se oppsummeringen her. 

 
Caravanteknikerfaget 
Muntlig orientering fra dialogmøte mellom representanter fra caravan-bransjen, Udir,  
FRED og FRTEK. 
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Høringer 
 

Høring av forslag til endringer i forskrift om bruk av lærlinger i offentlige kontrakter 
Kunnskapsdepartementet foreslår endringer i forskrift om plikt til å stille krav om bruk av lærlinger i 
offentlige kontrakter. Frist: 15. november 2023.  

 
Forslag til nytt vurderingsuttrykk på kompetansebeviset for elever med IOP  
Frist: 3. januar 2024  
 
Høyring om fordjupingsområde i målar- og overflateteknikkfaget 
Frist for å gi innspel er 15. februar 2024. 

 
Høring av læreplaner i modulstrukturert opplæring for voksne 
Frist for innspill i høringen er 1. desember.  

 

Vurderingsordninger for modulstrukturerte læreplaner i videregående opplæring for voksne 

(VOV) 

Udir har fått i oppdrag av Kunnskapsdepartementet om å utvikle vurderings- og 

dokumentasjonsordninger for modulstrukturert opplæringsløp for voksne deltakere i videregående 

opplæring. Her hører vi vurderingsordninger for de moduliserte læreplanene (VOV): 

• vurderingsuttrykk for enkeltmoduler 

• krav til sentralt gitt eksamen i læreplanen vg3 opplæring i bedrift før oppmelding til fag- og 

svenneprøven 

Høringsfrist er den 31. januar 2024. 

Rådene er kjent med dette og har gitt sin anbefaling tidligere. I tillegg kommer spørsmål om 

underveisvurdering og sluttvurdering på høring sammen med forskriften, den kommer tidlig 

november. Rådene er også kjent med denne saken og har gitt skriftlig anbefaling om 

underveisvurdering. 

Tall og forskning 
 

Karakterer i videregående skole 2022–2023 

Standpunktkarakterene i 2022–2023 er i stor grad på samme nivå som året før. Som tidligere år har jentene 

fått høyere karakterer enn guttene i de fleste fag.  

 

Nytt og nyttig 
 

Dronning Sonjas skolepris for likeverd og inkludering går til Storhamar videregående skole  

Storhamar videregående skole i Innlandet, har over flere år jobbet systematisk med å styrke medvirkning 

for elever og skape et godt læringsmiljø for alle på skolen. Nå anerkjennes det viktige arbeidet. Prisen deles 

ut 30. november.  

 

Arrangementer 
 

Fellesmøte mellom SRY og arbeidsutvalgene i de faglige rådene 26. Oktober 2023 
26. oktober ble det avholdt et fellesmøte mellom SRY og arbeidsutvalgene i de faglige rådene med 
følgende innlegg: 
 

Hold av datoen: Julemøte med SRY og ledere og nestledere i de faglige rådene | 15. desember 2023 | 
10:00-15:00 | Thon hotell opera  
Invitasjon og nærmere informasjon kommer   
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Datoer for rådsmøter første halvår 2024 
Uke 4 og 5 er aktuelle for det første rådsmøte i 2024. Forslag til rådsmøte og workshop for arbeidet med 
utviklingsredegjørelsene mandag 23. til tirsdag 24. januar. Sekretariatet venter på tilbakemelding internt 
vdr. aktuelle møtedager for resten av våren. 

 
Vedtak: 
FRTEK tok sakene til orientering 
 

53-2023 
Eventuelt 

Behov for klagenemnder i følgende fag 
Det har kommet inn klager i følgende tre fag:  

• Bilpleiefaget (mangler kun representant fra arbeidstakersiden) 

• Sveisefaget  

• Anleggsmaskinmekanikerfaget  

Den første klagen på endel år har kommet inn i disse tre fagene. Det er ikke operativ klagenemnd i fagene.  
Dermed har Udir behov for at faglig råd for TEK kommer opp med hhv. en representant for 
arbeidstakersiden, arbeidsgiversiden og for staten (som pleier å være én fra skoleverket, men dette finner 
rådet ut av). Loven sier at det skal være personlige vararepresentanter, men her er det ikke å kritisk 
tidsmessig. 

Vedtak: 
AU-FRTEK er i prosess med å finne aktuelle kandidater og melder inn til Udir fortløpende. Innspill fra andre  
rådsmedlemmer mottas med takk.  
 
Kommende kryssløp-søknad fra vg1 SSR til vg2 transport og logistikk 
Kort orientering fra Kristian Ilner  
 
Vedtak: 
FRTEK tok saken til orientering. 

 
Kommende søknad om å opprette nytt speditør-fagbrev  
Kort orientering fra Kristian Ilner.  
 
Vedtak: 
FRTEK tok saken til orientering. 
 
Spørsmål om feil i læreplan for vg3 boreoperatørfaget vdr. antall dager til fagprøven 
Kort orientering fra Benedikte Abrahamsen og Carine Gronholz 
 
Vedtak: 
FRTEK tok saken til orientering. Carine Gronholz undersøker internt og kommer tilbake til rådet så snart  
som mulig.  
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